

SİRKÜLER

İş Hukuku ve Sosyal Güvenlik

BDO

AUDIT | TAX | ADVISORY

For the latest from BDO Turkey, follow us



Sirküler Tarihi : 26.12.2025
Sirküler No : 2025/055

BDO Yayıncılık A.Ş.

Eski Büyükdere Cad. No.14
Park Plaza Kat:4
34398 Maslak/İstanbul
Turkey

Tel: +90 212 365 62 00
Fax: +90 212 365 62 02
e-mail: bdo@bdo.com.tr
www.bdo.com.tr

01/01/2026-31/12/2026 DÖNEMİ İTİBARIYLA GEÇERLİ OLACAK ASGARİ ÜCRET RESMİ GAZETE'DE YAYIMLANDI

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı'nın "Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı" başlıklı tebliği 26/12/2025 tarihli ve 33119 sayılı Resmi Gazete'de yayımlanmıştır.

Garantisi ile sınırlı bir Birleşik Krallık şirketi olan BDO International Limited'in üyesi ve bir Türk anonim şirketi olan BDO Yayıncılık A.Ş., bağımsız üye kuruluşlardan oluşan BDO ağına bir parçasını teşkil etmektedir.

Söz konusu karar ile;

- 01/01/2026 - 31/12/2026 tarihleri arasında geçerli olacak günlük brüt asgari ücret 1.101 TL,
- Ocak 2026 ile Aralık 2026 dönemleri arasında geçerli olacak asgari ücret desteği 1.270 TL,

BDO International global ağına toplam gelirleri 2025 yılında 16 milyar ABD Doları olarak gerçekleşmiştir. BDO, 169'dan fazla ülkede bulunan 870 ofiste faaliyet göstermekte olup, bu ofislerde denetim ve danışmanlık hizmetleri veren ortaklar dahil dünya çapında 94.900 kişi çalışmaktadır.

olarak belirlenmiştir. Buna göre;

01/01/2026 ile 31/12/2026 tarihleri arasında geçerli olacak 30 güne karşılık asgari brüt ücret 33.030 TL, asgari net ücret 28.075,50 TL olarak belirlenmiştir. Tüm sigorta kollarına tabi ve sosyal güvenlik destek primine tabi çalışan sigortalılar için hesaplama tabloları ve sektörlere göre işveren maliyeti tabloları aşağıdaki ayrıntılı olarak belirtilmiştir.

Dikkat ve titizlikle hazırlanan bu yayın, geniş anlamda görüşleri içermekte olup, genel bir yol gösterici olarak değerlendirilmelidir. Özel durumlarla ilgili olarak, mesleki görüş ve yardım almadan, bu yayına dayanarak uygulamalarda bulunulmamalıdır. Bu konuların kendi özel durumunuza ilişkin etkilerini görüşmek için BDO Yayıncılık A.Ş. ile temas kurabilirsiniz. Bu yayındaki bilgilere dayanarak belli eylemlerde bulunmak veya bulunmamak nedeniyle doğabilecek zararlar nedeniyle, BDO Yayıncılık A.Ş. ve ortakları, çalışanları ile yazarları herhangi bir yükümlülük veya sorumluluk kabul etmemektedirler.

Tüm Sigorta Kollarına Tabi Çalışanlar İçin Hesaplama Tablosu

GÜNLÜK BRÜT ASGARİ ÜCRET	₺1.101,00
AYLIK BRÜT ASGARİ ÜCRET	₺33.030,00
SGK PRİMİ (% 14)	₺4.624,20
İŞSİZLİK SİGORTA PRİMİ (% 1)	₺330,30
GELİR VERGİSİ KESİNTİSİ (% 15) *	-
DAMGA VERGİSİ KESİNTİSİ (0,00759)	-
İŞÇİ TOPLAM KESİNTİLER	₺4.954,50
NET ASGARİ ÜCRET	₺28.075,50

İmalat Sektörü İçin İşveren Maliyeti (% 5 puanlık indirim uygulanmıştır.)

ASGARİ ÜCRET	SGK PRİMİ %16.75 (İşveren Payı) (*)	İŞVEREN İŞSİZLİK SİGORTA PRİMİ %2	İŞVERENE TOPLAM MALİYET
₺33.030,00	₺5.532,53	₺660,60	₺39.223,13

İmalat Sektörü Dışındaki Diğer Sektörler İçin İşveren Maliyeti (% 2 puanlık indirim uygulanmıştır.)

ASGARİ ÜCRET	SGK PRİMİ %19.75 (İşveren Payı) (*)	İŞVEREN İŞSİZLİK SİGORTA PRİMİ %2	İŞVERENE TOPLAM MALİYET
₺33.030,00	₺6.523,43	₺660,60	₺40.214,03

Sosyal Güvenlik Primine Tabi Çalışanlar İçin Hesaplama Tablosu

GÜNLÜK BRÜT ASGARİ ÜCRET	₺1.101,00
AYLIK BRÜT ASGARİ ÜCRET	₺33.030,00
SGK PRİMİ (% 7,5)	₺2.477,25
GELİR VERGİSİ KESİNTİSİ (% 15) *	₺371,59
DAMGA VERGİSİ KESİNTİSİ (0,00759)	-
İŞÇİ TOPLAM KESİNTİLER	₺2.848,84
NET ASGARİ ÜCRET	₺30.181,16

(*) Gelir Vergisi Oranı % 15 olarak esas alınmıştır.

SGDP-İŞVERENE MALİYETİ (TL / AY)	
AYLIK BRÜT ASGARİ ÜCRET	₺33.030,00
SGK PRİMİ (% 24,75)	₺8.174,93
İŞVEREN İŞSİZLİK SİGORTA PRİMİ	-
İŞVERENE TOPLAM MALİYET	₺41.204,93

01/01/2026-31/12/2026 DÖNEMİ SİGORTA PRİMİ İSTİSNALARI (TL /AY)	
Aylık Brüt Asgari Ücret	₺33.030,00
Çocuk Yardımı İstisnası (Asgari Ücret* % 2)	₺660,60
Aile Yardımı İstisnası (Asgari Ücret* % 10)	₺3.303,00
İşverence Ödenen Özel Sağlık Sigortası Primi ve Bireysel Emeklilik Katkı Payı İstisnası (Aylık Brüt Asgari Ücret* % 30)	₺9.909,00

Ayrıca 7566 sayılı Kanunun 24 üncü maddesi ile 5510 sayılı Kanunun 82 nci maddesinin birinci fıkrasında yer alan prime esas kazanç üst sınırı, asgari ücretin 7,5 katından 9 katına çıkarılmıştır. Yasal düzenlemeler çerçevesinde sigorta primine esas kazanç alt ve üst sınırları aşağıdaki tabloda yer almaktadır.

01/01/2026-31/12/2026 DÖNEMİ PRİME ESAS KAZANÇ ALT VE ÜST SINIRLARI	
PRİME ESAS KAZANÇ ALT SINIRI (TABAN)	PRİME ESAS KAZANÇ ÜST SINIRI (TAVAN)
₺33.030,00	₺297.270,00

Asgari ücret desteğine ve yemek yardımında sigorta primi istisna tutarına ilişkin detaylı bilgilendirme Genelgelerin yayımlanması ile ayrıca yapılacaktır.

Söz Konusu Tebliğ'e ulaşmak için linke [tıklayınız](#).

Saygılarımızla,